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Referat maj/2018 Bestyrelsesmøde 
 

Dato: 3. maj 2018 
 
 
 
Tilstede: Claus Eder, Peter Nielsen, Mogens Christiansen, Poul Andersen, 
 Kenneth Franco, Jakob Høj, Jesper Hansen 
 
Afbud:  Kim Philipsen  
 
 
 

1. Referat fra 12/3-2018 godkendt. 
 

2. CE til formandsmøde med klubberne i Odense – 8 klubber deltog sic. 
Senest 25/5-18 skal alle spillere have et fodboldpas. 
 
Vi ønsker adgang til toiletforhold på Dyrskuet. 
 
24/5-18 tager CE til formandsmøde i AGF. 
 
Aktivitetspulje + 2-1-pulje er søgt ved Od. Kommune. 
 
Vi har 5-årig aftale med Albani fra 1/8-2018. 
 
DIF og DGI’s foreningspuljer er åbne for ansøgninger, og vi ser nærmere på det. 
 

3. Bogholderiet er afstemt pr. 31/3-2018 med afstemning af alle mellemregninger med 
OSE. 
Engagementet med Sydbank er afsluttet pr. 31/3-2018 – Fynske Bank er klubbens 
bankforbindelse fremover. 
 

4. Jhø. er i samarbejde med Jan Johansen, Old Boys omkring OB-tur til november 
2018. 
 
Søren P. Jørgensen har forlænget samarbejdet som træner for FS-holdet. 
 

5. Det fungerer fint med de yngste årgange inkl. Baby-fodbolden. 
 
U8 havde en fin tur til Brøndby IF med rundvisning på stadion osv. 
 
U9 har lavet arrangementer med Sønderjyske, Svendborg og Langeskov med 
træning på tværs af klubberne. 
 
Træner-besætningen for efteråret 2018 er i fuld gang – og det er lidt vanskeligt at få 
besat de yngste hold.  
Vi skal fremadrettet have mere fokus på at gøre det attraktivt at arbejde med de 
yngste spillere. 
 

6. JH: Samarbejdet i ungd.afdelingen fungerer fint. 
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OSE er påbegyndt overvejelser omkring udbygning/renovering af eksisterende 
anlæg. 
 

7. Restaurant udvidelse drøftet – og skal evt. samtænkes med OSE’s visioner. 
 

8. Stenmel – ny kunstgræsbane bliver 8-mands bane i officiel størrelse. 
 
Lige nu er deadline 23/5-2018 for selve kunstgræsbanen.  
 
Cigaren kan bruges i 2018 – herefter skal den i 2019 pløjes op og nyanlægges. 
 
Bane 6 på Røde Stjerne vil blive renoveret og er klar 1/8-2018. 
De 2 resterende baner bliver først renoveret i 2019. 
 
Vi kommer til at afvente bygning af nyt klubhus til Røde Stjerne på Cigaren – 
formentlig først i 2020. 
 
Budget for de nye kunstgræsbaner i Ådalen er på plads inkl. LED lys m.m. 
Tidsfaktoren er underlagt kommunale høringer, frednings mv – vi håber på 1/11-
2018. 
 
Skilte på Bane 2 omkring ordensregler skal genetableres. 

 
9. U16-17-18-19 – mangler i amatørafdelingen lige nu – og vi skal have fundet en 

løsning på dette fremadrettet nu.  
JHø, KF og Kim Philipsen tager fat omkring dette sammen med Jesper Eriksen 
 
 

 
  
 
Næste møde: 25/6-2018 kl. 17.30 
 


